
Zápis ze schůze školské rady č. 2, školní rok 2017/18 

ZŠ a MŠ Vinařice, okres Kladno 

VI. ulice 165, 273 07 Vinařice 

 

Schůze dne 27. 3. 2018 

Přítomni: pí. Maříková, pí. Svatošová, pí. Černá, p. Feřtek, p. Kaiser 

Omluveni: p. Suchý 

Hosté: ředitelka školy pí. Krchová 

 

Program schůze:  

1. Nový člen školské rady 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Zahrada v mateřské škole a její vybavení, oplocení školy 

4. Plánované akce 

5. Diskuze 

 

Zpráva: 

1. Školské radě byla představena nová členka šk. rady pí. Karolína Svatošová, která 

zastupuje MŠ. 

 

2. Jako předseda šk. rady byl zvolen p. Kaiser. 

 

3. Přetrvává problém s nebezpečným ohraničením zahrádky pana správce Maršálka, 

ohraničení je tvořeno nevhodnými kulatinami, které trčí do prostoru. V případu pádu 

dítěte hrozí úraz. Prosíme provozovatele o vyřešení problému se správcem objektu 

panem Maršálkem. 

Dále je problém s kočkami, které pan správce chová. Zvířata volně pobíhají po 

zahradě školky, kde vykonávají potřebu a značkují si objekt školky a jiná zařízení, 

která slouží dětem. Zápach už je tak velký, že nelze větrat okny. Prosíme 

provozovatele o vyřešení problému se správcem objektu panem Maršálkem. 

Problém s hlídacími psy v objektu sousedícím s mateřskou školou bude vyřešen 

instalací zastiňovací plachty na plot, aby se zamezilo náhodnému prostrčení končetin 



dětí do objektu se psy. (Plachtu koupí škola, instalaci provede buď p. správce 

Maršálek  nebo zaměstnanec obce p. Froněk.)  

Opět se otevřela otázka s vytvoření stinného místa pro odpolední pobyt dětí a 

pedagogů na zahradě mateřské školy. V případě, že by šlo o stavbu pevně spojenou 

s objektem školky, byl by asi potřeba projekt, kde by se řešilo umístění stavby vůči 

budově a slunci. V případě pořízení např. rolety, která by se dala po použití složit, by 

se nejednalo o tak náročný administrativní a finanční projekt, který by škola zvládla 

financovat z vlastních zdrojů.  

Renovaci, vyčištění, zakrytí a zastínění kruhového pískoviště v západní části školní 

zahrady MŠ bude řešit škola pobídkami financovanými z vlastních zdrojů. 

V případě renovace oplocení v přední části školy je třeba brát v úvahu již vysázený 

živý plot, který byl vysázen v souladu s novou a diskutovanou koncepcí oplocení 

školy. Jestliže byla koncepce změněna, bude potřeba tento živý plot přesadit do 

jiných částí objektu ZŠ. Prosíme zřizovatele o vyjádření k renovaci oplocení školy. 

 

4. Ve škole proběhne ještě v tomto kalendářním roce renovace kabinetu fyziky. 

Záměrem je vybudovat stanoviště „laborek“ a rozšířit prostor pro pedagogické 

pracovníky školy.  

V dubnu proběhne zápis do ZŠ, v květnu škola v přírodě, v červnu školka v přírodě a 

sportovní kurz pro 2. stupeň ZŠ a další jednodenní akce např. návštěvy planetária, 

botanické zahrady, knihovny v Kladně, parku Čabárna, výstavy Mumie světa, 

výchovný koncert, divadelní představení Klubu mladého diváka, Den dětí na hřišti SK 

Vinařice. Školní rok bude zakončen tradiční akademií dne 27. 6. 

 

 

5. Diskuze probíhala na téma spolupráce rodičů, školy a obce na budoucím rozvoji školy 

a školky ve Vinařicích. Celkově je cítit zlepšení vnímání školy jako součásti obce a 

jejich zařazení do kulturních akcí v obci. 

 

 

 

Zapsal: Michal Kaiser 


